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Dear Parents, 
  
The Summer packet is designed to encourage our students to continue their learning             
over the summer and come back to school well prepared and ready to learn. Your child               
should complete it to the best of his/her ability which does not necessarily mean              
finishing all of the activities. 
In addition, each child should complete the required summer reading in French and in              
English. Students will have one French book and one English book, as well as a writing                
assignment for each. 
  
Sincerely, 
 
FISP 
 
 
 
 
 
Chers parents, 
 
Le travail estival a été préparé afin d’encourager nos élèves à maintenir leur 
apprentissage durant l’été et à revenir bien préparés et prêts à apprendre dès la 
rentrée des classes ! Votre enfant devra le compléter au mieux de ses capacités, ce 
qui ne veut pas nécessairement dire finir toutes les activités. 
De plus, chaque enfant devra lire les livres d’été recommandés par ses enseignants, 
un en français et un en anglais, ainsi que remplir un questionnaire de lecture ou 
compléter un projet pour chacun d’entre eux. 
 
Sincèrement, 
 
EFIP  


